
علی نژاد: یکی از مسؤولان سابق 
سازمان لیگ دستگیر شد

مع��اون توس��عه ورزش قهرمانی و حرف��ه ای وزارت 
ورزش و جوانان می گوید این وزارتخانه نقشی در قرارداد 
ویلموتس نداشته است. به گزارش ایسنا، مهدی علی نژاد 
در گفت وگویی تلویزیونی درباره غرامت قرارداد ویلموتس 
و نقش وزارت ورزش در این رابطه گفت: مسؤولیت بستن 
قراردادها بر عهده فدراسیون فوتبال است و وزارت ورزش 
نقشی در قرارداد ویلموتس ندارد. در پاسخ به حرف های 
 آق��ای پژمان ف��ر هم بای��د بگویم ما س��ال ۹۸ مجموعا

۱۴۴ میلیارد تومان به فدراسیون های خود دادیم. او ادامه 
داد: حمایت با دخالت فرق دارد. حمایت یعنی پولی که 
ما به فدراس��یون فوتبال درباره قرارداد ویلموتس قرض 
دادیم و این حمایت ها به معنای دخالت نیست. من بعید 
می دانم مبلغ قرارداد تاییدیه وزارت ورزش را داشته باشد. 
در وزارت ورزش ۵۰ فدراسیون وجود دارد و اگر قرار باشد 
به این جزئیات رسیدگی شود، کارها جلو نمی رود. علی نژاد 
در پایان گفت: من اعتقاد دارم با کمک سازمان بازرسی 
کل کشور و مجلس شورای اسلامی و وزارت اطلاعات این 
مساله برطرف می شود. روز گذشته یکی از مسؤولان سابق 
سازمان لیگ در راستای مبارزه با فساد در فوتبال دستگیر 
شد و این مساله با کمک وزارت اطلاعات ادامه پیدا می کند. 

داستان مشکوک؛ شیخ و بشار را 
فراری می دهند؟

در فاصله اندکی پس از آنکه ریز قرارداد شیخ دیاباته 
با اس��تقلال منتشر شد، این بار نوبت به افشای جزئیات 
 قرارداد بش��ار رسن رسید. به گزارش بانک ورزش، هنوز

قیل و قال هزینه های اس��تقلال برای استفاده از مهاجم 
مالیای��ی نخوابیده ب��ود که موج دیگ��ری درباره مخارج 
پرس��پولیس برای استخدام  هافبک عراقی به  وجود آمد. 
جزئیات منتشر شده نش��ان می دهد قرارداد بشار رسن 
به اضافه همه آپش��ن های تشویقی و تکمیلی اش، برای 
باش��گاه پرسپولیس چیزی حدود ۴۵۰ هزار دلار هزینه 
داش��ته اس��ت. اگر این پول ها صرف بازیکن��ان به درد 
بخور خارجی ش��ود، هیچ اشکالی ندارد؛ اتفاقا هم شیخ 
و هم بش��ار مصداق همین موضوع هستند. به هر حال 
اما افش��ای قرارداد همزمان این ۲ بازیکن کمی عجیب 
و مش��کوک به نظر می رس��د. کافی است به یاد بیاوریم 
وزارت ورزش به  عنوان متولی هر ۲ باش��گاه پرسپولیس 
و استقلال، اخیرا جذب مربی و بازیکن خارجی جدید را 
برای سرخابی ها ممنوع کرده است. در این شرایط آنها در 
نهایت حق دارند بازیکنان خارجی فعلی را حفظ کنند. 
در چنین فضایی است که انتشار ناگهانی اسناد محرمانه 
۲ باشگاه، شبهه  برانگیز می شود. آیا اراده ای وجود دارد تا 
با »گران نمایی« بازیکنان خارجی فعلی، پروژه عبور از آنها 
کلید بخورد و فصل آینده ش��اهد شاکله تمام ایرانی در 
استقلال و پرسپولیس باشیم؟ یادتان باشد این ۲ قرارداد 
ظرف ۴۸ ساعت از ۲ باشگاه با ۲ ساختار اداری جداگانه 

لو رفته و این مساله بسیار عجیب است! 

سیلوا به سوسیداد پیوست

داوید س��یلوا، کاپیتان باتجربه اس��پانیایی با جدایی از 
منچسترسیتی به رئال  سوسیداد پیوست. سیلوا که بعد از 
۱۰ سال حضور در منچسترسیتی، این باشگاه را ترک کرد، 
با قراردادی ۲ ساله به سوسیداد پیوست. این اتفاق در حالی 
رخ داد که گفته می ش��د او به ایتالیا خواهد رفت تا پیراهن 
لاتزیو را به تن کند اما این هافبک تکنیکی 3۴ ساله ترجیح 
داد به لالیگا بازگردد؛ جایی که پیش از پیوستن به سیتی، 
برای والنسیا بازی می کرد. در بیانیه باشگاه سوسیداد آمده 
اس��ت: »رئال سوسیداد با داوید سیلوا به توافق رسید و این 
بازیک��ن در ۲ فصل آینده، تا 3۰ ژوئن ۲۰۲۲ برای ما بازی 
می کند. این بازیکن که به طور آزاد از منچسترسیتی به اینجا 
آمد، بزودی در تمرینات پیش فصل حضور پیدا خواهد کرد«. 
س��یلوا در ۱۰ فصلی که برای سیتی بازی کرد، ۴36 بازی 
برای این تیم انجام داد و ۴ قهرمانی در لیگ برتر، ۲ قهرمانی 
در جام حذفی، ۵ قهرمانی در جام اتحادیه و 3 قهرمانی در 

کامیونیتی شیلد به دست آورد. 

دیدار افتتاحیه لیگ فرانسه
به خاطر کرونا لغو شد

اتحادی��ه فوتبال فرانس��ه بازی افتتاحی��ه فصل جدید 
 لوش��امپیونه را لغ��و و ب��ه تاریخ��ی دیگ��ر موک��ول کرد.
به گزارش فارس، اتحادیه فوتبال فرانسه اعلام کرد مسابقه 
افتتاحیه فصل ۲۰۲۱-۲۰۲۰ روز جمعه انجام نخواهد شد. 
طبق برنامه قرار بود در این تاریخ با انجام بازی المپیک مارسی 
- سن اتین، فصل جدید در این کشور آغاز شود اما با کرونایی 
شدن ۴ بازیکن در تیم مارسی، تغییراتی رخ داد. این اتحادیه 
در بیانیه ای که دیروز منتشر کرد، به صورت رسمی از لغو این 
بازی خبر داد. همچنین مسابقه ۲ تیم در یکی از تاریخ های 
۱6 یا ۱7 س��پتامبر برگزار خواهد شد. آندره ویلاس بوآس، 
سرمربی پرتغالی مارسی بعد از انتشار این خبر از لغو بازی 
نخست فصل جدید استقبال کرد و خواستار حفظ سلامتی 
بازیکنانش شد. بر اساس آنچه در بیانیه عنوان شده، مسابقات 
فصل جدید از روز شنبه آینده با انجام ۲ دیدار بوردو- نانت 

و لیل- رن شروع می شود. 

اخبار

ورزشی

نصرالله سجادی که یکی از شهود ایران در 
پرونده تعلیق جودو به حساب می آید، تاکید 
دارد اصلا تصمیمی برای انصراف نداشته که از آن منصرف شود 
اما همین مساله حکایت از برخی پشت پرده ها دارد. در رابطه با 
پرونده تعلیق جودوی ایران و رس��یدگی به آن در دادگاه عالی 
ورزش )CAS(، از ابتدا نام آرش میراسماعیلی، محمدرضا داورزنی، 
نصرالله سجادی و مجید زارعیان همراه با نام وکیل و دستیارش 
به عنوان ترکیب هیأت اعزامی به سوییس برای دفاع از حقانیت 
ورزش ایران در جلسه ای که قرار است ۲6 شهریورماه در لوزان 
برگزار ش��ود، مطرح بود. می توان به ج��رات گفت این دادگاه و 
نتیجه به دست آمده در آن، تاثیر مستقیم بر آینده ورزش ایران 
دارد. همین مساله هم بیانگر اهمیت اعزام کامل هیأت منتخب 
به سوییس بود با این حال یک ماه پیش صحبت هایی مبنی بر 
انصراف نصرالله سجادی مطرح شد. نام نصرالله سجادی به عنوان 
نماینده کمیته ملی المپیک در ترکیب هیأت منتخب برای حضور 
در جلسه دادگاه CAS و رسیدگی به پرونده تعلیق جودوی ایران 
قرار گرفت اما اعلام انصراف وی از این حضور بدون هیچ دلیل 

مشخص و واضحی مطرح شد و جالب اینکه کمیته ملی المپیک 
و مس��ؤولانش هم به این انصراف هیچ واکنشی نداشتند. البته 
سیدرضا صالحی امیری، رئیس کمیته ملی المپیک در آخرین 
نشست خبری خود که به صورت آنلاین برگزار شد و در واکنش 

به پرسش مهر در این زمینه با تاکید بر 
اینکه انصرافی در کار نبوده است، گفت 
س��جادی قطعا در دادگاه عالی ورزش 
ش��رکت می کند. جالب تر اینکه خود 
نصرالله سجادی هم می گوید تصمیمی 
برای انصراف از سفر به لوزان و شرکت 
در جلسه شهریورماه نداشته است! وی 

در گفت وگو با مهر گفت: من هیچ جا درباره این موضوع و اینکه از 
همراهی هیأت اعزامی به سوییس کناره گیری کرده ام، حرفی نزده 
بودم. این موضوع توسط رسانه ها مطرح شد در حالی  که صحت 
نداشت. انصرافی نداده بودم که حالا از آن صرف نظر کرده باشم. از 
ابتدا هم قرار بود در ترکیب هیأت اعزامی باشم. سرپرست کاروان 
ایران در بازی های المپیک با بیان اینکه روز سه ش��نبه )دیروز( 

برای انجام اقدامات لازم جهت صدور ویزا به سفارتخانه سوییس 
می رود، خاطرنشان کرد: اگر جلسه ۲6 شهریورماه تغییر نکند و 
اعزام هیأتی از ایران به قوت خود باقی باشد قطعا همراه با دیگر 
نمایندگان کشور به لوزان می روم و در جلسه مورد نظر شرکت 
می کنم. سجادی که قرار است به عنوان 
نماینده کمیته ملی المپیک در جلسه 
دادگاه عالی ورزش حضور داشته باشد، 
تصریح کرد: این امکان وجود دارد که 
به خاطر کرونا و شیوع آن، ویزای لازم 
صادر نشود و برگزاری جلسه مورد نظر 
به صورت حضوری منتفی و به صورت 
آنلاین برگزار شود که در این صورت هیأتی اعزام نمی شود که 
من در ترکیب آن باش��م اما به طور حتم اگر قرار بر اعزام باشد 

من هم حضور دارم. 
تکذیب شایعات ■

اهمیت پرونده جودوی ایران و تاثیرگذاری آن بر کلِ ورزش 
ایران بویژه برای بازی های المپیک غیرقابل انکار است. اینکه در 

رابطه با چنین پرونده مهم و سرنوشت سازی باید صحبت از حذف 
نام یکی از تاثیرگذارترین شهود مطرح شود، جای تعجب دارد. 
به هر حال کنار رفتن هر یک از افراد از ترکیب هیات منتخب 
برای رس��یدگی به پرونده تعلیق جودوی ایران می تواند تبعات 
خاص خود را داشته باشد، پس چرا باید بدون دلیل صحبت از 
انصراف یکی از مهم ترین آنها مطرح شود؟ اگر این موضوع صحت 
نداشت چرا همان زمان کمیته ملی المپیک برای تکذیب و جمع 
کردن بساط شایعات و نگرانی هایی که ایجاد شده بود، ورود لازم 
را نداشت. به هر حال در رابطه با پرونده تعلیق جودو و دفاع از 
حقانیت ایران در آن، کمیته ملی المپیک به اندازه خود فدراسیون 
جودو پیشرو بوده است. اینکه یکباره انصراف نماینده این کمیته 
مطرح شود و بعد عنوان شود که موضوع از اساس درست نبوده، 
می تواند حکایت از برخی مسائل پشت پرده داشته باشد. در هر 
صورت این مسائل هر چه بوده، برطرف شده و خوشبختانه امروز 
انصراف سجادی منتفی است و هیأت منتخب ایران با ترکیب 
کامل در نشست ۲6 شهریورماه شرکت می کند. امید که ورزش 

ایران از این نشست تعیین کننده به نتیجه برسد. 

ادامه از صفحه اول
مجلس و دولت باید دیپلماس��ی خود 
را فعال کنند. باید تلاش کنیم ارتباط مان بویژه با کشورهای 
مس��لمان افزایش پیدا کرده و س��طح دیپلماسی جمهوری 

اسلامی ایران توسعه پیدا کند. 
اتحاد و انسجام در داخل کشور در مواضع مشترک نسبت 
به مقاومت در برابر شیطنت های آمریکا، باید راهبرد جمهوری 

اسلامی ایران باشد. 
اینگونه نباش��د که بخشی از بدنه دولت دچار وادادگی به 
غرب باش��د و مجلس محکم ایستادگی کند، روحیه مجلس 
مقاومت و ایستادگی است و توقع می رود دولت با رویکرد توجه 
به توان داخلی و ارتباط با کشورهای همسایه تلاش کند جایگاه 

جمهوری اسلامی ایران در عرصه بین الملل توسعه پیدا کند. 
باید ارتباط ما با کش��ورهای حوزه خلیج فارس بیش��تر از 
گذشته باشد. نباید منتظر بمانیم آمریکا پیشنهاد دیگری را 
به ش��ورای امنیت ارائه دهد و ش��اید دوباره این پیشنهاد رد 
شود، بلکه باید از سیاست پدافندی به سیاست آفندی عبور 
کنیم تا قبل از اینکه بخواهند اقدامی علیه جمهوری اسلامی 
انجام داده یا قطعنامه ای صادر کنند، دستگاه دیپلماسی با تهیه 
لوایح مختلف و ارائه در سطح نهادهای بین المللی، برنده بازی 
باشد. باید از رفتارهای خلاف پروتکل های بین المللی آمریکا 
علیه جمهوری اس��لامی ایران به محاکم و مجامع بین المللی 
ش��کایت کنیم. دورانی که آمریکا پیش��نهاداتی را به شورای 
امنیت ارائه می داد و کشورهای دنیا چشم بسته آن را تصویب 

می کردند به پایان رسیده است. 
ترامپ نیاز دارد با فشار بیشتر به جمهوری اسلامی ایران 
در ماه های پایانی ریاست جمهوری خود، روزنه ارتباطی برای 
کشیدن ایران پای میز مذاکره ایجاد کند اما این هدف ترامپ 
بخوبی از س��وی اعضای شورای امنیت درک و باعث شد در 
زمین بازی ای که آمریکا چیده بود تا از شورای امنیت به عنوان 
ستاد پشتیبانی- تبلیغاتی خود برای فشار به جمهوری اسلامی 

ایران استفاده کند، بی بهره بماند. 
آمریکا باید این را بداند که اگر قرار بود جمهوری اسلامی 
ایران پای میز مذاکره با این فشارهای قلدرمآبانه بنشیند ۴۲ 
سال مقاومت نمی کرد. آمریکا راهی ندارد جر اینکه تعهدات 

خود را در برجام عملیاتی کند.

مط��رح کردن قطعنامه ها و تحریم های جدید از این پس 
کارآی��ی ای ب��رای آمریکا ندارد، چرا که ه��ر قطعنامه ای که 
داش��تند علیه ای��ران صادر کردند، اگر چ��ه این قطعنامه ها 
بی اثر نبود اما قادر نخواهند بود بیش از این به ایران فش��ار 

اعمال کنند. 
دوران محک��وم کردن ایران ب��دون هیچ دلیلی و تنها به 
خاطر گفتمان مقاومت گذش��ته است. برای دنیا ثابت شده 
جمهوری اس��لامی ایران نه به دنبال سلاح هسته ای است و 
ن��ه به دنبال آن خواهد رفت. ما علاقه مند به صلح در عرصه 

بین الملل هستیم. 
*نایب رئیس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراهای 
مجلس/ کارشناس ارشد بین الملل

ماجرای عجیب در پرونده جودوی ایران

سجادی: استعفا نکردم که منصرف شوم

پیام رد تمدید تحریم تسلیحاتی به کدخدا باوران

مهاجم سابق استقلال راهی فنرباغچه شد
س��ایت »habernediyor« ترکیه خبر داد باش��گاه فنرباغچه با مامه تیام، مهاجم تیم قاسم پاش��ا به توافق نهایی رسیده است و بزودی 
قراردادی میان طرفین امضا می شود. سرمربی قاسم پاشا نیز خبر داد به احتمال خیلی زیاد تیام راهی فنرغچه می شود. مهاجم سنگالی 
در تم��ام بنده��ای ق��راردادش با فنرغچه به توافق رس��یده اس��ت. تیام در کارنامه اش س��ابقه یک نیم فصل بازی برای اس��تقلال را دارد. 

مراسم افتتاح سالن قدیمی کشتی بعد از 
نوسازی توسط فدراسیون کشتی با حضور 
رضا صالحی امیری رئیس کمیته المپیک، مهدی علی نژاد معاون 
ورزش قهرمانی، محمدرضا طالقانی رئیس اسبق فدراسیون 
و پیشکسوت کش��تی ایران، علیرضا دبیر رئیس فدراسیون 
کشتی و برخی پیشکسوتان کشتی برگزار شد. علیرضا دبیر 
در این مراسم اظهار کرد: بسیاری از بزرگان مثل منصور برزگر 
افتخارشان این است که کار خود را از این سالن آغاز کردند. 
محمد بنا هم یک سال اینجا تمرین داد و تبدیل به محمد بنا 
شد. وقتی ما اینجا آمدیم گچ های اینجا پودر شده بود. علت 
آن هم بی تدبیری دوستان طی ۱۰ سال گذشته بود که اینجا 
پشت پنجره ها صخره کوهنوردی گذاشتند و به این کار زشت 
مجوز دادند که باعث شد اصلا گردش هوا در سالن برقرار نباشد. 
بعد از ۱۲ سال تا پایان شهریور به ما قول دادند اینجا را تخلیه 

کنند. به کوهنوردی زمین داده 
ش��ده و از آقای صالحی امیری 
می خواهم این کار سریع تر انجام 
شود. دبیر خاطرنشان کرد: این 
سالن کشتی در مرکز شهر است 
و قرار است به مرکز قهرمانی ما 
تبدیل شود. آقای بنا به همراه 
سوریان قرار شده روزهای زوج 
یا فرد به جوانان تمرین بدهند 

و آق��ای کاوه هم همین کار را انج��ام دهد. از صالحی امیری 
و علی نژاد که از کش��تی حمایت می کنند قدردانی می کنم. 
آخرین بار ۲6 سال پیش آقای طالقانی اینجا را بازسازی کرد 
و خدا توفیق داد ما بعد از این سال ها بار دیگر سالن توفیق را 
بازسازی کنیم. رئیس فدراسیون کشتی خواستار موافقت با آغاز 

تمرینات کشتی گیران و انجام 
مسابقات با حفظ پروتکل های 
بهداشتی ش��د. علیرضا دبیر 
در حاش��یه مراس��م افتت��اح 
س��الن نوسازی ش��ده توفیق 
جهانبخت، گف��ت: لطف خدا 
بود که این بازسازی انجام شد. 
اینجا شناسنامه کشتی است و 
همه کشتی گیران اینجا تمرین 
کرده اند. جدا از اینکه فضای فیزیکی اینجا درس��ت شد باید 
مربیان و کشتی گیران نیز اینجا جمع شوند. رئیس فدراسیون 
کش��تی خاطرنشان کرد: متاسفانه بی تدبیری طی سال های 
گذشته انجام شده و دیواره صخره نوردی پشت پنجره سالن 
باعث شده هوا گردش نداشته باشد و همه اذیت شوند. دوستان 

در فدراسیون کوهنوردی قول دادند تا پایان شهریور اینجا را 
تخلیه کنند؛ الوعده وفا. قرآن هم می فرماید اگر وعده می دهید 
عمل کنید. این سالن حیف است و امیدوارم این قول در موعد 
مقرر عملیاتی ش��ود. وی درباره بحث ارائه مجوز برای شروع 
تمرینات و مسابقات کشتی گفت: با دکتر نمکی جلسه داشتیم 
و از کادر زحمتکش درمانی کشور قدردانی کردیم که توفیق 
خدمت به مردم نصیب شان شده است. درباره بازگشایی لیگ 
و تمرینات صحبت و قرار شد جلسات بیشتر با حضور وزیر 
بهداشت تشکیل شود. وی تاکید کرد: با این وضعیت کسی از 
کشتی در المپیک مدال نخواهد آورد. کشتی گیران نزدیک ۸ 
ماه است روی تشک نیامده اند، در حالی  که کشورهای دیگر 
کارشان را شروع کرده اند. مگر فوتبال با کشتی چقدر تفاوت 
دارد که لیگ آنها آغاز شده است. در این موضوع جدی هستیم 

و امیدواریم با برگزاری جلسات دیگر مشکل حل شود. 

دبیر: با این وضعیت کسی از کشتی مدال المپیک نخواهد

خط و نشان رئیس فدراسیون
کشتی

رزمی

نگاه

زهره فلاح زاده: درست یک هفته دیگر داربی پایتخت در 
مرحله نیمه نهایی جام حذفی برگزار خواهد شد؛ دیداری که 
بدون شک برای اینکه تیم برنده را به فینال حذفی برساند، 
حتی بدون تماشاگر هم جذاب خواهد بود اما هنوز این دیدار 
شروع نشده، موجی از حواشی و بدشانسی به سمت ساحل 

آبی  پایتخت روانه شده است. 
اس��تقلال پس از تساوی برابر پیکان ته جدولی، جایگاه 
دومی اش به خطر افتاده و علاوه بر آن، نگران داربی پایتخت 
هم هست اما همه چیز تنها به نکات فنی برنمی گردد، بلکه 
دلیل بسیاری از این نتیجه  نگرفتن ها حواشی ای است که 

درون تیم ایجاد می شود. 
حاشیه آفرینی 2 بازیکن جنجالی ■

یکی از این حواشی پیش از داربی، اخراج موقت ۲ بازیکن 
استقلال است. محمد دانشگر، مدافع آبی ها که همین چند 
هفته پیش با عذرخواهی و اظهار ندامت به تیم بازگشت، بار 
دیگر با گذاشتن استوری جنجالی در صفحه اینستاگرامش، 
حاشیه س��از ش��د؛ جایی که او کادر فنی تیم را اهل کوفه 
خطاب کرد و اشاره کرد به اینکه تنها به خاطر روزبه چشمی 
و داریوش شجاعیان، ۲ هم تیمی خود حاضر به انجام بازی 
شده است. دانشگر یا هر بازیکن دیگری خوب می داند با نشر 
چنین اس��توری ای با واکنش خوبی از سرمربی تیم روبه رو 
نخواهد ش��د. او بی توجه به اینک��ه پیراهن چه تیمی را بر 
تن کرده  است، با کشاندن این دعوای خانوادگی به فضای 
مجازی و با خبر کردن هوادار، تنها دود این درگیری را در 
چشم تیمش فرو می کند. دانشگر صبح از خواب بیدار نشده 
با این جمله مجیدی روبه رو شد: دانشگر از تیم اخراج شده 

و او می تواند به هر تیمی که می خواهد، برود!
فرش��ید باقری، هافبک اس��تقلال هم درست روزی که 

دانش��گر از تیم اخراج شد به دلیل درگیری لفظی با صالح 
مصطفوی، آنالیزور استقلال از زمین تمرین اخراج می شود. 
البته روز دوش��نبه کمیته انضباطی باش��گاه اس��تقلال 
تشکیل شد و این ۲ بازیکن اظهار پشیمانی کردند. آنها باید 
منتظر احکام این کمیته و نظر مساعد فرهاد مجیدی برای 
بازگشت به تمرینات باشند.  اگر این ۲ بازیکن به این حواشی 
دامن نمی زدند، استقلال با تمرکز بالاتر و آرامش بیشتری 
به بازی آخر لیگ می رس��ید و برای داربی خودش را آماده 
می کرد، البته آبی ها دلیل نتیجه گیری های همیشگی شان را 
به زمین و زمان ربط می دهند و هیچگاه نخواستند بپذیرند 
که بسیاری از این مشکلات از درون تیم و آماتور رفتار کردن 
بازیکنان و مربی شان است. آنها هرگز به بلندی صدایی که 
تا ۱۰ خانه آن  سوتر هم می رود، توجهی نمی کنند و گاهی 
این صدا آنقدر بلند است که صدایی غیر خود را نمی شوند 
که می گوید برای حفظ تیم باید آرام باش��ند! استقلالی ها 
که همه مشکلات و نتیجه  نگرفتن ها را گردن وزیر ورزش 
و داوران و... می اندازند، متوجه این نیس��تند که گاهی این 

مش��کلات از درون تیم ش��ان پدید می آید و می تواند مثل 
یک بمب، دیواره های باش��گاه را فرو ریزد و به اندازه حذف 
از جام حذفی و شکست مقابل رقیب دیرینه مخرب باشد!

مصدومیت های بی موقع ■
مص��دوم ش��دن بازیکنان اس��تقلال به ام��روز و دیروز 
بازنمی گ��ردد. آبی ه��ا ه��ر فص��ل در مواق��ع حس��اس و 
ضروری س��تاره های خود را به دلیل مصدومیت از دس��ت 
می دهن��د. درواقع هر س��اله تعداد س��تاره های حاضر در 
کلینیک باش��گاه اس��تقلال بیش��تر از س��تاره های حاضر 
 در زمی��ن مس��ابقه می ش��ود و فصل��ی نیس��ت بازیکنی

رباط صلیبی پاره نکند، همسترینگش به مشکل نخورد یا 
در آستانه داربی بهترین هایش غایب نباشند. همین فصل را 
در نظر بگیرید که شیخ دیاباته، ستاره گلزن استقلال در هر 
۲ داربی به دلیل مصدومیت غایب بود و آبی ها بدون حضور 
او در این مسابقه مهم به مشکل خوردند. این بار که هواداران 
اس��تقلال از آمادگ��ی دیاباته برای بازی داربی خوش��حال 
بودن��د، فکرش را نمی کردند خب��ری مبنی بر مصدومیت 

فرمانده و مدافع پرتلاش این روزها ی  تیم ش��ان را بشنوند. 
روز گذش��ته خبر رسید علی کریمی از ناحیه چهارسر ران 
و روزبه چش��می از ناحیه همسترینگ آسیب دیده اند و به 
احتمال فراوان به نیمه نهایی جام حذفی مقابل پرسپولیس 
نخواهند رسید. البته هنوز بازی آخر برگزار نشده و ممکن 
است به تعداد مصدومان استقلال در آستانه داربی باز هم 
اضافه شود. اینکه چرا تیم استقلال مصدومان زیادی دارد، 
ش��اید باید به نحوه آماده سازی بازیکنان، نحوه تمرین و به 
ش��خص بدنساز هم توجه کرد. اینکه چرا فشردگی بازی ها 

تنها برای استقلالی ها حادثه آفرین است؟
بازیک��ن  اس��تقلال  مانن��د  دیگ��ر  تیم ه��ای  چ��را 
و  هن��د  نمی د کلینی��ک  ی��ل  تحو م  و مص��د
نیمکت ش��ان ت��ا این ح��د خال��ی از بازیکن نمی ش��ود؟

کریمی این فصل در ترکیب استقلال خوش می درخشید 
و در زمین مسابقه فرمانروایی می کرد؛ هافبکی که هم خوب 
گل می زد و هم میانه زمین را از حریف می گرفت، بدون شک 
نبودش در داربی برای آبی ها  گران تمام خواهد شد. حتی 
غیبت احتمالی چشمی ای که در بازی های اخیر نقش مؤثری 
در خط دفاعی استقلال داشت، در داربی حس خواهد شد. 
نیمه نهایی جام حذفی برای فرهاد مجیدی بازی مرگ 
و زندگی اس��ت، چرا که او صدای اعتراض هوادارانی را که 
همه چیز را از دس��ت داده می پندارند، کنار گوشش حس 
می کند. مجیدی خوب می داند شاید باخت در این مسابقه 
برابر شود با کنار رفتن احتمالی از نیمکت استقلال. مربی 
جوان آبی ها می خواهد با پیروز شدن تیمش در داربی، امید 
را به هوادارانش بازگرداند و البته جای پایش را برای فصل 
بعد محکم کند. اما آیا این امر با وجود غیبت ستاره هایش، 

حواشی و نبود آرامش در تیمش میسر می شود؟

بدشانسی های بی پایان استقلال و مجیدی در آستانه داربی

از حاشیه
تا مصدومیت 

چهار شنبه 29 مرداد 1399
وطن امروز     شماره 3003

    غیبت ۲ استقلالی مقابل شاهین بوشهر قطعی شد     
پزشک تیم فوتبال استقلال درباره مصدومیت 2 بازیکن این تیم توضیحاتی ارائه داد.

به گزارش رسانه رسمی باشگاه استقلال، دکتر کاوه ستوده درباره مصدومیت علی کریمی و روزبه چشمی گفت: بعد از بازی 
با پیکان، علی کریمی و روزبه چشمی احساس درد داشتند و بلافاصله اقدامات تشخیصی و بالینی از این 2 بازیکن انجام و 
مشخص شد علی کریمی از ناحیه عضله چهارسر ران دچار کشیدگی شده و روزبه چشمی هم از ناحیه عضله همسترینگ 

پشت پا دچار آسیب جدی شده است.
وی افزود: بلافاصله بعد از تشخیص، اقدامات درمانی و فیزیوتراپی در دستور کار قرار گرفته است ولی این 2 بازیکن قطعا 
مقابل شاهین بوشهر غایب خواهند بود. ان شاءالله هفته بعد و پس از MRI مجدد و تست های فانکشنال )عملکردی(، درباره 

وضعیت این دو اطلاع رسانی جدیدی خواهیم داشت.


